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We are delighted to invite your esteemed brand to join us as a Trade Partner on MUMAYIZAT, 
Oman’s premier discount and privileges platform. Available on iOS, Android, and Huawei,  
the advanced MUMAYIZAT app is designed to connect your brand with over 25,000+ active 
members and their families, significantly boosting your visibility, footfall, and sales. 

MUMAYIZAT is already partnered with 100+ leading Omani companies, and the numbers are 
rapidly growing. As a Trade Partner, you’ll benefit from unparalleled exposure and increased 
sales, all while offering exclusive privileges to our diverse membership base. 

Why Partner with MUMAYIZAT? 

Joining is completely free and comes with the following advantages: 

• Exclusive App Listing: Your brand will be featured on the app with a detailed profile, 
including images, logo, location, and contact details. 

• Creative Promotions: Regular advertising on MUMAYIZAT’s popular Instagram and 
Facebook platforms. 

• Editorial Features: Your brand can be showcased in our weekly bulletin Wind Down under 
the section Putting Stories to Work. 

• Magazine Advertising: Free ad placement in our monthly magazine Buzzaar. 
• Recognition Opportunities: Invitation to participate in the annual MUMAYIZAT Excellence 

Awards featuring 24 winners across 24 categories. 
• Partners Club Membership: Complimentary access to our exclusive Partners Club, 

including invites to events, seminars, and training sessions. 
• Complimentary Membership: Annual MUMAYIZAT membership for your team to 

experience the platform first-hand. 
• Trade Partner Kit: Free delivery of promotional materials (door stickers, wobblers) to your 

outlets, along with app training for your staff. 

Effortless Transactions  
The MUMAYIZAT app is user-friendly and enables your staff to process transactions seamlessly 
by entering just the order value and a pre-assigned 4-digit code. You’ll also have access to 
detailed sales tracking (daily, weekly, and monthly). 
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Flexible Offers 

As a Trade Partner, you can: 

• Set discounts ranging from 10% to 80%. 
• Offer special promotions (e.g., Buy-1-Get-1-Free). 
• Create time-limited deals for occasions, festivals, or events. 

This partnership offers your brand a golden opportunity to attract new customers, strengthen 
loyalty, and achieve remarkable growth in your business. 

Next Steps 

We trust this invitation aligns with your goals, and we would be thrilled to welcome you on board. 
Please confirm your interest via email or call us directly at +968 8000 6666 to schedule a meeting. 

We look forward to a successful partnership! 

Trade Partner Relationships Manager  
Phone: +968 9658 6356 | partners@mumayizat.om 
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 فرصة لزيادة مبيعاتك 

MUMAYIZAT )مميزات( بكل سرور، يسعدنا أن نقدم لكم مزايا   تقدمحيث   -أول منصة في عُمان - 

ن الامتيازات والخصومات وعروض  مجموعة واسعة مايضا  كما تقدم وخصومات حصرية للشركات.

 1000من خلال شبكة تضم أكثر من  أخرى "اشتري واحد واحصل على واحد مجاناً" وعروض حصرية

فئة مختلفة من أنماط الحياة. 24تغطي علما بأنها   تجاري،شريك   

 

MUMAYIZATان )مميزات(  ، حيث توفر لهم دافعاً إضافياً وتقديراً  مكموظفيالأداة المثالية لمكافأة  تعتبر 

أي شركة، وإحدى أفضل الطرق  لدى على مساهماتهم القيمة في نجاح شركتكم. فالموظفون هم أهم أصول

 للحفاظ على أفضل الكفاءات هي الاعتراف بجهودهم من خلال مكافآت مجزية.

 

MUMAYIZAT )مميزات( مع عضوية يحصل موظفوك على إمكانية الوصول إلى عالم من الخصومات    ،

عام والموضة الحصرية والامتيازات والعروض الخاصة في مختلف القطاعات مثل الرفاهية وتناول الط

تم تصميم هذه المزايا لتغطية النفقات اليومية واحتياجات نمط الحياة، مما يضمن   فقد  والسيارات وغيرها.

سين جودة الحياة للأعضاء وعائلاتهم.تحقيق التوفير وتح  

 

 :MUMAYIZAT )مميزات( المزايا الرئيسية لعضوية* 

منفذ خصم ومتزايد. 1000أكثر من  -   

عروض "اشتري واحد واحصل على واحد مجاناً"، وترقيات، وهدايا، وعروض ترويجية.  -   

فئة من أنماط الحياة.  24خصومات تغطي  -   

.والتوفيرتمتد مزايا العضوية إلى أفراد الأسرة، مما يضاعف السعادة  -   

  25,000ية رائدة، مع قاعدة عضوية متنامية تصل إلى شركة عمان  100موثوق بها من قبل أكثر من  - 

 مستخدم. 

BUZZAAR  )شهرياً(،  WIND-DOWN ،)أسبوعياً(     مميزات  اشتراك مجاني في مجلات  - 
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لتمكين قوتك العاملة من   الكاملة لديك الفرصة فانه قائداً في الشركة أو مديرًا للموارد البشرية، وبصفتك     

  بعضويةن مكافأة موظفيك  ومشاركًا، بالإضافة الى أا يخلق فريقًا متحفزًا  خلال هذه المزايا المذهلة، مم

فهي تعزز المعنويات، وتزيد من الاحتفاظ بالموظفين، وتحسن الأداء داخل  رابحة،هي خطوة  .مميزات 

 مؤسستك. 

MUMAYIZAT عملية التسجيل. ب وسيرشدكبالتفصيل  يسعد فريقنا أن يقدم لك   

  6666 8000اتصل بنا اليوم للحصول على مزيد من المعلومات أو لجدولة عرض تقديمي على الرقم  

 )مجاني(. 

 

 مع خالص التقدير، 

 

   مدير علاقات الشركات

٩٦٦٩٤٦٠٨ 

business@mumayizat.om 

 

 

 

 

 

 

 


